
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 1. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1457

Vil ministeren redegøre for, hvor længe de minivådområdesager, der har længst sagsbe-

handlingstid og ventetid, aktuelt har ventet på behandling og afgørelse, samt hvilke type

sager det drejer sig om, jf. artiklen »IT-system blokerer for udbetaling til minivådområder:

"De pisser på os"« fra Landbrugsavisen den 19. september 2020 (www.landbrugsav-

isen.dk/it-system-blokerer-udbetaling-til-minivådområder-de-pisser-på-os)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), Anni Mat-

thiesen (V), René Christensen (DF), Lise Bech (DF), Orla Østerby (KF), Egil Hulgaard

(KF), Peter Seier Christensen (NB) og Henrik Dahl (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Erling.Bonnesen@ft.dk, Jacob.Jen-

sen@ft.dk, Anni.Matthiesen@ft.dk, Rene.Christensen@ft.dk, Lise.Bech@ft.dk, Or-

la.Osterby@ft.dk, Peter.Christensen@ft.dk, Henrik.Dahl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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